
Agent Marquinho: Nikt z Romy nie kontaktował się ze mną

News - ASRoma.pl

Od kilku dni krążą w mediach doniesienia o możliwym transferze

Marquinho do Interu. Mówi się, iż jutro ma dojść do spotkania obydwu

klubów w celu negocjacji. Portal romagiallorossa.it przeprowadził krótki

wywiad z agentem piłkarza, Marcio Rivellino.

 

To prawda, że Roma chce sprzedać Marquinho?

- Do tej pory nikt z Romy nie kontaktował się ze mną, aby rozmawiać o ewentualnej

sprzedaży Marquinho. Na tą chwilę nie ma niczego i zostaje w Romie.

Istnieje zainteresowanie ze strony Interu?

- To, co mogę powiedzieć to to, że mój klient ma kontrakt z Romą, jeśli dojdzie do

czegoś między obydwoma klubami, wysłuchamy ewentualnych propozycji i

wybierzemy jak najlepiej dla Marquinho.
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